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• Kunnen er op voorhand maatregelingen worden genomen om te zorgen dat de Stokte en de 

Brinkweg niet extra worden belast met eventueel sluipverkeer? Dus voordat de inrichting 

Welsummerweg gereed is?  

Zie beantwoording vraag 2 ChristenUnie  

• Is er ook een optie onderzocht of de snelheid vanaf de Trechterbeker (dus buiten de 

bebouwde kom) naar 50 km kan? 

Nee, omdat dit niet een gangbaar snelheidsregime is voor wegen buiten bebouwde kom. 

• In het voorstel staat dat er met enkele gebruikers/percelen nog discussie gevoerd moet 

worden over de gronden voor het wandelpad? Hoe moeten wij het woord discussie 

interpreteren? Kunnen hier juridische aspecten uit voort komen? 

In principe zijn de gronden in eigendom van de gemeente. Sommige delen zijn in de loop der 

tijd echter in gebruik genomen door eigenaren van aangrenzende percelen. Vaak zorgt dit 

voor wat vragen en opmerkingen, ondanks dat hier in het verleden afspraken over zijn 

gemaakt. Onze inschatting is dat dit geen grote juridische aspecten uit voort komen.  

• Bij vraag 13 van de enquête (Blad 17), zie je een hoge respons met een laag gemiddelde. Kan 

hier een verklaring voor worden gegeven? 

Het is lastig om hier een verklaring voor te geven waarom men vind dat niet de juiste 

aanpassingen zijn meegenomen. Een verklaring zou kunnen zijn is dat op basis van de eerste 

bijeenkomst door een aantal aanwonenden de behoefte uitgesproken voor bijvoorbeeld 

bestemmingsverkeer. De tweede bijeenkomst is dit verder uitgewerkt, maar hier bleek bij 

andere bewoners dan weer geen groot draagvlak voor (zie ook de antwoorden bij vraag 14). 

Hierdoor zou men kunnen vinden dat niet de juiste aanpassingen zijn meegenomen, 

waardoor dit specifieke gemiddelde laag is.  

• Kunnen lokale bedrijven worden ingezet bij de uitvoering van dit project? 

De inkoop wordt gedaan conform ons inkoopbeleid, waarbij minimaal 1 partij moet worden 

uitgenodigd die lokaal of regionaal is. De inschatting is de werkzaamheden (asfalt/beton) niet 

goed aansluiten bij de “core business” van de lokale partijen, maar dat wordt in het 

vervolgtraject bekeken. 

 


